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PS 14/20 Godkjenning av innkalling og saksliste til Ullern eldreråds møte 08.05.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Innkalling og saksliste til Ullern eldreråds møte 08.05.2014 godkjennes med 

følgende merknad: Enkelte av rådets medlemmer mottok ikke innkallingen før 

06.05.2014.» 

 

OS 14/10 Orientering om Smestadhjemmet 

Institusjonssjef Ragnhild Lindgaard orienterte om sykehjemmet. Hun vektla 

følgende: 

 Smestad sykehjem er konkurranseutsatt og ny drifter overtar 01.09.2014. Ny 

drifter er ikke avklart. 

 Alle ansatte følger i utgangspunktet med over til ny drifter. 

 Sykehjemmet har 112 plasser og 34 dagsenterplasser og er fullt belagt. 

 Sykehjemmet har 112,9 årsverk. 

 Deler vaktmesterfunksjon med Silurveien sykehjem 

 Rehabiliteringsposten er under omorganisering for bedre å imøtekomme 

kravene i samhandlingsreformen. 

 Gjennomfører selv interne kvalitetskontroller, bl.a. internrevisjon av 

medikamentkontroll. Gode resultater, men noen utfordringer mht. 

dokumentasjon. Følger opp avvik som avdekkes. 

 Sykefravær 9-14% i løpet av årets første 4 måneder. 

 Det er mottatt tilskudd til aktiviteter etter Lotte modellen. 

 Et samarbeid mellom sykehjemmet og Hukommelsesteamet i Bydel Ullern 

må vurderes av ny drifter. 

 Signalsystemet for beboerne evalueres av Sykehjemsetaten. 

 Ansatte gis tilbud om å følge Demensomsorgens ABC (selvstudium) og 

Ringer i vann (verdig avslutning på livet. 

 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

PS 14/21 Protokoll fra Ullern eldreråd 13.03.2014 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Protokoll fra Ullern eldreråd 13.03.2014 godkjennes med følgende merknader: 

 Protokollen bør omtales som møteprotokoll og ikke møtebok 

 Ernst Hansen-Tangen fremmer forslag om oppfølging av saken om 

Hukommelsesteam og fremmer forslag om det til rådets møte 05.06.2014» 

 

PS 14/22 Rapport om tilsyn med tjenester til eldre fra Statens helsetilsyn 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken utsettes til rådets møte 05.06.2014.» 

 

PS 14/23 Parkeringsplassene ved Skøyen terrasse 1 

Eldrerådets leder, Veslekari Bugge-Asperheim orienterte om 

parkeringssituasjonen ved Skøyen/Smestad seniorsenter. Senteret disponere 5 

plasser (hvorav to til el-biler), hjemmetjenestens plasser kan kun benyttes på 

dagtid. 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Eldrerådet henvender seg til Omsorg+ v/Bente Otto Nodland Skøyen terrasse 1 

for om mulig å finne en løsning på parkeringsforholdene.» 

 



 

 

OS 14/11 Orientering fra møte i sentralt eldreråd 10.04.2014 

Eldrerådets leder og nestleder orienterte fra møte i Sentralt eldreråd 10.04.2014. 

I rådets møte ble blant annet. følgende behandlet: 

 Hukommelsesteam. Det er ikke krav om at bydelene skal ha 

hukommelsesteam og heller ikke at et team skal ha lege. Det er vanlig at 

hukommelsesteamet består av sykepleier og ergoterapeut. 

 Hverdagsmestring/rehabilitering. Etablert prosjekt i Oslo kommune 

«Hvordan rehabilitere?» Hjemmerehabilitering og hjemmetrenere som første 

trinn i omsorgstrappen. 

 Antall ansatte ved sykehjemmene? 

 Rådets leder stilte spørsmål om rådets arbeid med den «svenske modellen» 

for visning av sykehjemmenes tilbud og kvalitet skal gjenopptas. 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering. Eldrerådet henvender seg til: 

 Sykehjemsetaten med forespørsel om antall ansatte/årsverk ved 

sykehjemmene 

 Sentralt eldreråd oppfordres om å sende ut referater fra møtene.» 

 

OS 14/12 Eldrerådets representasjon i tilsynsutvalgene 

Administrasjonen orienterte om at bydelsutvalgets arbeidsutvalg går inn for det 

oppnevnes varamedlemmer fra eldrerådet til tilsynsutvalgene. 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Det fremmes sak til eldrerådets møte 05.06.2014 hvor eldrerådet innstiller 

varamedlemmer til tilsynsutvalgene.» 

 

OS 14/13 Silurveien 8 - uttalelse til forslag til reguleringsplan - offentlig ettersyn 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Saken tas til orientering.» 

 

OS 14/14 Bydelsdirektørens 10 minutter 

Bydelsdirektøren hadde ikke anledning til å møte. 

 

OS 14/15 Orienteringssaker fra rådsmedlemmene 

 Veslekari Bugge-Asperheim orienterte om besteforeldrenes klimaaksjon.  

 Brit Kavli stilte spørsmål om Ullerntunet og fremdrift. 

 Gesche Torp Varran orienterte om at programmet for Ullern seniorsenter for 

høsten 2014 er klart. 

 Liv Terjesen orientere fra Ullern seniorsenter. Driften  på Stoppestedets 

fungerer bra, men Stoppestedet er for lite i forhold til senterets behov og det 

tilbud senteret ønsker å gi. 

 Berit Seljelid orienterte om at styret i Casinetto borettslag vil undersøke 

mulighetene for å finne en mer fleksibel bomløsning enn hva som er valgt. 

 

Ullern eldreråd fattet følgende enstemmige vedtak: 

«Sakene tas til orientering.» 


